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Protokół Nr 37/16 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Powiatu Jarocińskiego 

i Komisji Edukacji i Kultury odbytego w dniu 19 października 2016 r. w godz. od 15:00 

do 16:00 oraz od 16:30 do 17:00 w sali posiedzeń Starostwa Powiatowego w Jarocinie 

 

 

*** 

 

W posiedzeniu Komisji udział wzięli jej członkowie zgodnie z listą obecności – 

stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu. Spóźnił się Pan Radny Stanisław Martuzalski. 

 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju  

p. Janina Nicke, który na wstępie powitała wszystkich członków Komisji i zaproszonych 

gości. Stwierdziła, że Komisja może podejmować prawomocne decyzje, gdyż zachowuje 

quorum. Następnie przedstawiła proponowany porządek posiedzenia, który przedstawiał się 

następująco: 

 

Tematyka posiedzenia: 

1. Realizacja zadań oraz wykorzystanie środków przez Powiatowe Centrum Pomocy 

Rodzinie w Jarocinie oraz Powiatowych Ośrodków Wsparcia za 2015rok i I półrocze 

2016 roku. 

2. Sprawozdanie z realizacji dochodów powiatu za III kwartały 2016 r. 

3. Sprawy bieżące. 

 

Ad.pkt.1  
P. P. Masłowski, Dyrektor Powiatowego Centrum Pomcoy Rodzinie w Jarocinie – 

przedstawił realizację zadań oraz wykorzystanie środków przez Powiatowe Centrum Pomocy 

Rodzinie w Jarocinie. Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju p. Janina Nicke – dziękuję bardzo. 

Otwieram dyskusję. 

 

Radny T. Grobelny – będę miał krótkie pytanie. Około 12 strony w roku 2015 w 7 punkcie 

jest zaopatrzenie w przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze i złożono 1050 wniosków, 

przyznano 795. Na osoby dorosłe rozpatrzono 732 wnioski pozytywnie na kwotę 46 tys. zł.  

I tak sobie liczę wychodzi po 60 zł. Na 57 wniosków na dzieci przyznano 313 tys. zł.  

To mi wychodzi na osobę po 6 tys. zł. 

 

P. P. Masłowski, Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Jarocinie – kwota 

odwrotnie powinna być wpisana.  

 

P. Marcin Rakoczy Prezes Stowarzyszenia dla Dzieci i Osób Niepełnosprawnych „Miś” 
– przedstawił informację o realizacji zadań oraz wykorzystanie środków przez Powiatowe 

Ośrodków Wsparcia za 2015 rok i I półrocze 2016 roku. Informacja stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu.  

 

Informacje zostały przez Członków Komisji przyjęte do wiadomości. 
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Ad.pkt.2 

P. J. Jędrzejak, Skarbnik Powiatu – przedstawił sprawozdanie z realizacji dochodów 

powiatu za III kwartały 2016 r. Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju p. Janina Nicke – dziękuję bardzo. 

Otwieram dyskusję. 

 

Informacja została przez Członków Komisji przyjęta do wiadomości. 

 

Ad.pkt.3. Sprawy bieżące. 

3a. Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju p. Janina Nicke - Zaopiniowanie 

projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego zmieniającego uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Jarocińskiego na lata 2016-2028. Projekt uchwały stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu. 

 

P. J. Jędrzejak, Skarbnik Powiatu – omówił zmiany w WPF.  

 

Radny Sł. Wąsiewski – poręczenie będzie większe niż zdejmowane? Jeśli tak to o ile? 

 

P. J. Jędrzejak, Skarbnik Powiatu – poręczenie, które z 2011 roku to według stanu na lata 

2016 – 2028 było prawie 6 mln zł, to, co zostało udzielone na ostatniej sesji, czyli 6.010.000 

zł. To można powiedzieć, że jedno zastępuje drugie. Dzisiejsze poręczenie to jest 7.120.000 

zł, czyli razem w WPF po jego udzieleniu będzie 13.130.000 zł.   

 

Radny W. Kwaśniewski – 30% od emitowanych obligacji. O ile VIBOR nie pójdzie w górę. 

 

P. J. Jędrzejak, Skarbnik Powiatu – też trzeba powiedzieć, że kwota obligacji jest zapisana 

w umowie stała i jeśli VIBOR pójdzie w górę to te koszty nie wpływają na zwiększenie 

wartości poręczenia. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju p. Janina Nicke – dziękuję bardzo. 

Przechodzimy do zaopiniowania.  

 

W głosowaniu wzięło udział 8 członków Komisji Budżetu i Rozwoju, 

8 radnych głosowało „za”. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

 

Posiedzenie Komisji opuścił radny Mariusz Małynicz. 

Na posiedzenie Komisji przybył radny Stanisław Martuzalski. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju p. Janina Nicke – ogłaszam przerwę. 

 

 

Po przerwie 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju p. Janina Nicke – wznawiam 

posiedzenie Komisji Budżetu i Rozwoju oraz Komisji Edukacji i Kultury. Stwierdzam, że 

Komisje mogą podejmować prawomocne decyzje, gdyż zachowują quorum. 

 

3b. Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju p. Janina Nicke – Zaopiniowanie 

projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie zmian budżetu powiatu na 2016 r. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
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P. J. Jędrzejak, Skarbnik Powiatu – omówił zmiany w budżecie na 2016 r.  

Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju p. Janina Nicke – dziękuję bardzo. 

Otwieram dyskusję. 

 

Radny W. Kwaśniewski – chciałem stwierdzić, ze w uzasadnieniu do tej uchwały nastąpiły 

przekłamania. Bowiem dział 921 został nazwany pozostałe działania w zakresie polityki 

społecznej a powinien być kultura i ochrona dziedzictwa narodowego. W dziale 853 pozostałe 

zadania w zakresie polityki społecznej, znalazł się rozdział kultura i ochrona dziedzictwa 

narodowego a bodajże powinien być zespoły do spraw orzekania o niepełnosprawności.  

 

P. J. Jędrzejak, Skarbnik Powiatu – tak rzeczywiście, Pan Radny ma rację.  

Proponuję poprawić te dwa rozdziały.  

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju p. Janina Nicke – dziękuję bardzo. 

Przechodzimy do zaopiniowania.  

 

W głosowaniu wzięło udział 8 członków Komisji Budżetu i Rozwoju, 

8 radnych głosowało „za”. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

 

W głosowaniu wzięło udział 6 członków Komisji Edukacji i Kultury, 

6 radnych głosowało „za”. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

  

3c. Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju p. Janina Nicke - Zaopiniowanie 

projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie udzielenia Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Wniebowzięcia N.M.P. w Górze dotacji z budżetu powiatu na prace 

konserwatorskie kościoła wpisanego do rejestru zabytków. Projekt uchwały stanowi załącznik 

nr 8 do protokołu. 

 

P. M. Drzazga, Członek Zarządu Powiatu - Niniejsza uchwała jest podejmowana  

ze względu na wykonywanie prac konserwatorskich, restauratorskich oraz roboty budowlane 

przy zabytku wpisanym do rejestru. Zgodnie z Uchwały nr XIII/76/11 Rady Powiatu 

Jarocińskiego z dnia 27 października 2011 r. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji  

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym  

do rejestru, dnia 27 września 2016r. Parafia Rzymskokatolicka pw. Wniebowzięcia N.M.P.  

w Górze wystąpiła z wnioskiem o udzielenie dotacji. Zgodnie z § 3 pkt. 2 można udzielić 

dotację w wysokości do 50% całości dotacji. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju p. Janina Nicke – dziękuję bardzo. 

Otwieram dyskusję. 

 

Radny L. Mazurek – jesteśmy jako opozycja za tym, żebym dofinansować, ale w uzasadnień 

dobrze by było, bo jeśli się pisze, ze możemy do 50% dofinansować dotacji, którą parafia 

dostała to dobrze by było, żebyśmy wszyscy wiedzieli, że te 100 tys. zł które 

dofinansowujemy to ile to jest? 20%, 30% czy maksymalnie 50%? Następne pytanie czy się 

pojawiły czy są jakieś pieniądze w momencie, kiedy inne parafie będą składały takie wnioski? 

 

Przewodniczący Rady Jan Szczerbań – zadanie wynosi 380 tys. zł. To jest około 30%.  

W tej chwili pojawił się nowy program, kiedy wjechał sprzęt to porobiły się metrowe wyrwy, 

wszystkie chodniki koło Kościoła to są metrowe wyrwy. Dach jest w fatalnym stanie, jeżeli 

przecieknie to jest teraz ratunek przed zawaleniem się całego sufitu 100 m
2
.  
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Sytuacja jest gardłowa, ponieważ parafia zbierała przez 3 lata środki, jest też pomoc Gminy 

Jaraczewo. 

 

P. M. Drzazga, Członek Zarządu Powiatu – wiadomo, ze sytuacja w dotyczących pracy nad 

zabytkami, które są wpisane do rejestru, a szczególnie, jeśli chodzi o Kościoły, jeżeli takie 

potrzeby będą. To uważam, że Wysoka Rada za każdym razem pochyli się nad tym 

problemem. Z tego, co wiemy ten Kościół jest w fatalnym stanie, mury nie są związane żadną 

więźbą, mogło to grozić rozsunięciem tych murów.  Przy pracach okazuje się, że jest o wiele 

więcej pracy do wykonania niż było w założeniach projektowych. Stąd uważam, że wszyscy 

jesteśmy za tym, aby udzielić tej pomocy finansowej. Przy innych okazjach, jeżeli będzie 

występowała taka potrzeba…przypominacie sobie Państwo pożar Kościoła w Kretkowie, 

chcieliśmy pomóc, ale nie byliśmy w stanie. Tutaj jest okazja, żeby zadbać o ten zabytek, 

myślę, że nad każdym zabytkiem tego typu jesteśmy się w stanie pochylić.  

 

Radny W. Kwaśniewski – mam propozycję, abyśmy dzisiejszą uchwałę dostosowali  

do uchwały, którą podjęliśmy w 2011 roku. Chodzi mi o zapis w uchwale: „Dotacja może być 

udzielona w wysokości do 50% nakładów koniecznych na wykonanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytkach, o których mowa w §1.”  

Proszę zmienić dotację na wysokość nakładów.  

 

P. M. Drzazga, Członek Zarządu Powiatu – bardzo dziękuję za zwrócenie uwagi.  

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju p. Janina Nicke – dziękuję bardzo. 

Przechodzimy do zaopiniowania.  

 

W głosowaniu wzięło udział 8 członków Komisji Budżetu i Rozwoju, 

8 radnych głosowało „za”. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

 

W głosowaniu wzięło udział 6 członków Komisji Edukacji i Kultury, 

6 radnych głosowało „za”. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

 

 

Z uwagi na wyczerpanie porządku posiedzenia Wiceprzewodnicząca Komisji 

Budżetu i Rozwoju p. Janina Nicke zamknęła obrady. 

 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji 

           
Janina Nicke 

 

Protokołowała: 

A. Przymusińska 

 


